



Lion Class Newsletter June of 2018

Dear Parents,

This will be our lion class schedule for June of 2018. They will be learning more sentences and vocabulary words through different classes. By reading books they will be learning visually, it helps them to build up more sentences and vocabulary. They also practice how to pronounce the words by using phonics. I encourage all the parents to read more books with your children. It will help their English and also build up your relationship. The school will have a reading contest coming up soon. I will continue to help the kids to pronounce the words well.

Best regards,

Tr. John

Reading

This will be our reading schedule for June of 2018. They will be learning three different books together during our reading class. The kids can pick up these books and read it through pretty well. These books will help the kids to build sentences together. There will be some new vocabulary for them to learn as well. They will be preparing for the reading contest during the week of the 19th to the 22nd.

June 4th - June 8th - "Don't be late"
June 11th - June 15th - "Make 10"
June 19th - June 22nd - "Prepare for reading contest"
June 25th - June 29th - "Mango, Mango"

Core Material

In June, I will be teaching the kids about different body parts. And we will be talking about "how does your body move" as well. In unit 2 week 1, we will be discussing some different local jobs that are important to have in our community as well as some entrepreneurial ideas because without entrepreneurs we wouldn't have jobs.

June 4th - June 8th - "Unit 1 week 5 Anthology: Let's move!"
June 11th - June 15th - "Unit 1 week 5 Anthology: Let's move!"
June 19th - June 22nd - "Unit 2 week 1 Workshop: Jobs around town"
June 25th - June 29th - "Unit 2 week 1 Workshop: Jobs around town"

MPM

For MPM class, the kids will be learning "more than" or "less than" to compare different numbers. Also they will be learning about numeric/ non-numeric comparisons of heights, and lengths. Plus identify different colors and shapes as well.

- June 4th - June 8th - "p6-10 More than or less than"
- June 11th - June 15th - " p11 – 14 Color correspondence"
- June 19th - June 22nd - " p15-18 Ordinal numbers"
- June 25th - June 29th - "p01-05 Separation of numbers"

Phonics

During our Phonics class in June, we will be reviewing long vowel e. The kids will be doing some hearing practice and also writing practice as well.

- June 4th - June 8th - "p234 - 237 Word building"
- June 11th - June 15th - "p238, 241-243 Phonics in context"
- June 19th - June 22nd - "p245, 247-249 Assessment"
- June 25th - June 29th - "p250 - 253 Review"

Physical Education

This is our PE class during June, we will be exercise hard and have fun like always. I always play with them during PE! So much fun.

- June 4th - June 8th - "Ball race"
- June 11th - June 15th - "Balance training"
- June 19th - June 22nd - "duck duck goose"
- June 25th - June 29th - "basketball"

Songs and Movement

In June, we will be learning two songs in the morning. Sometimes we will watch music videos together as well. Songs help the kids to build up more sentences and also help them to wake up in the morning. :)

- June 4th - June 8th - "A sailor went to sea"
- June 11th - June 15th - "A sailor went to sea"
- June 19th - June 22nd - "Skidramarik"
- June 25th - June 29th - "Skidramarik"

Library/Storybook

We will pick up books from the library and take them home every Friday. And those books will be of various reading levels. Reading helps to improve their English a lot. Remember to read with your kids! It's really helpful to read with your kids. :)

Best regards,
Tr. John



Lion Class Newsletter June of 2018

親愛的父母們：

這將是我們 2018 年獅子班的課程安排。他們在課堂上會學習句型和字彙。在閱讀課，他們透過視覺上的學習，這也能幫助他們建立更多的句子和詞彙。他們要練習如何使用自然發音拼字。我鼓勵所有的父母多陪您的孩子閱讀小書。這將讓您了解他們的英語程度，同時建立親子關係。學校很快就會有一個閱讀比賽。我會繼續協助孩子們的發音。

最好的問候，

Tr. John

Reading

這將是我們 2018 年的閱讀時程表。在我們的閱讀課上，他們將學習三本不同的書。孩子們可以流利的唸完這些讀本。這些書可以訓練孩子們造句。他們還會學習一些新的詞彙。他們將在六月的十九至二十二號的一週內為閱讀比賽作準備。

June 4th - June 8th - "Don't be late"

June 11th - June 15th - "Make 10"

June 19th - June 22nd - "Prepare for reading contest"

June 25th - June 29th - "Mango, Mango"

Core Material

在 6 月，我將教孩子們不同的身體部位。我們將討論“你的身體是如何移動的”。在單元 1 第 2 週，我們將討論一些不同的工作，這是很重要的，在我們的社區和一些創業的想法，因為沒有企業家，我們便不會有工作了。

June 4th - June 8th - "Unit 1 week 5 Anthology: Let's move!"

June 11th - June 15th - "Unit 1 week 5 Anthology: Let's move!"

June 19th - June 22nd - "Unit 2 week 1 Workshop: Jobs around town"

June 25th - June 29th - "Unit 2 week 1 Workshop: Jobs around town"

MPM

在數學課，孩子們將學習 "大於" 或 "小於" 來比較不同的數位。他們還將學習關於高度和長度的數值 / 非數值比較。另外還要辨認不同的顏色和形狀。

June 4th - June 8th - "p6-10 More than or less than"

June 11th - June 15th - “p11 – 14 Color correspondence”
June 19th - June 22nd - “p15-18 Ordinal numbers”
June 25th - June 29th - “p01-05 Separation of numbers

Phonics

在 6 月我們的自然發音課上，我們將複習長母音 e。孩子們將做一些聽力練習以及寫作練習。

June 4th - June 8th - “p234 - 237 Word building”
June 11th - June 15th - “p238, 241-243 Phonics in context”
June 19th - June 22nd - “p245, 247-249 Assessment”
June 25th - June 29th - “p250 - 253 Review

Physical Education

這是我們在六月份的體育課，我們將會努力鍛煉，玩得像往常一樣。我經常在體育課上和他們玩！太有趣了。

June 4th - June 8th - “Ball race”
June 11th - June 15th - “Balance training”
June 19th - June 22nd - “duck duck goose”
June 25th - June 29th - “basketball”

Songs and Movement

在 6 月，我們將在早上學習兩首歌。有時我們也會一起看音樂視頻。歌曲也能幫助孩子們學習句型。也能讓他們更有活力。

June 4th - June 8th - “A sailor went to sea”
June 11th - June 15th - “A sailor went to sea”
June 19th - June 22nd - “Skidramarik”
June 25th - June 29th - “Skidramarik”

Library/Storybook

我們將從圖書館選擇閱讀書讓他們每星期三帶回家。這些書將具有不同的閱讀水準。閱讀有助於提高他們的英語水準。記得和你的孩子們一起讀書！和你的孩子們一起看書真的很有幫助。

Best regards,

Tr. John